
P R O T O K Ó Ł Nr 2/2020 

z odbytego drugiego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 
Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów w dniu 22.09.2020r. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła Skarbnik Gminy 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Pani Bożena Skiba 
Pracownicy gminy Pan Adam Walczak, Pani Agata Malicka, Pani Katarzyna Gontarz oraz Aneta 
Zub. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie porządku obrad, 
3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2020 roku., 
4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 202lr., 
5. Sprawy różne, 
6. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 i 2 
Posiedzenie otworzyła Pani Beata Tyrka-Stećko, przywitała wszystkich obecnych na komisji. 

Następnie stwierdziła, że na stan 6 członków komisji, obecnych jest 5 . Przyjęto porządek komisji. 

Ad 3 

Pani Ewelina Droździel - Szykuła przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Adamów za I półrocze 2020 roku. Po dyskusji i udzielonych odpowiedziach przez Panią Skarbnik 

oraz Pana Wójta komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku. 

Ad.4 

Część członków komisji po przedstawieniu propozycji wysokości opłat lokalnych i podatków na 

2021 rok ustala, aby w nadchodzącym roku pozostały one na dotychczasowym nie zmienionym 

poziomie czyli ustalonym na 2020 rok /opinia Beaty Tyrka-Stećko, Jana Teterycza/. Odrębne 

stanowisko przyjął Jacek Kuryło oraz Jan Teterycz, który jest za podniesieniem opłat lokalnych i 

podatków o koszt inflacji. Pani Skarbnik oraz Pan Wójt wnoszą o podniesienie podatku i opłat 

albowiem rosną koszty utrzymania gminy oraz gmina musi realizować inwestycje. 

Ad.5 
Pracownik Gminy Agata Malicka przypomniała o konieczności wzięcia udziału w spisie rolnym. 



Pan Jacek Kuryło zapytał jaka jest szansa na przywrócenie posterunku policji w Adamowie. Wójt 

odpowiedział, że były podejmowane kroki w tym kierunku i jeżeli jest takie zapotrzebowanie 

starania będą kontynuowane. Ponadto zapytał o możliwość przystąpienia do projektu fotowoltaiki w 

następnym roku. Podjęty był temat braku dojazdu do pól w miejscowości w Suchowoli, 

naprzeciwko kostki na tzw. Kącie, pan radny Jan Teterycz prosi o wycięcie drzew blokujących 

dojazd wysokim ciągnikom. 

Komisja sporządziła protokół z posiedzenia oraz przewodnicząca komisji zamknęła posiedzenie 
komisji. 

Ad.6 i 7 
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